

MEETINGS OF COMMITTEES

(Subject to change)

MONDAY, JUNE 3, 1985**YOUTH (Special)**

Fredericton, N.B.All day

*Examination of problems and issues facing Canadian youth between 15 and 24 years of age***TUESDAY, JUNE 4, 1985****YOUTH (Special)**

Halifax, N.S.All day

*Examination of problems and issues facing Canadian youth between 15 and 24 years of age***OFFICIAL LANGUAGES
(Joint)**308 W.B.9:30 a.m.
and
11:00 a.m.*Annual Report 1984 from the Commissioner of Official Languages***FOREIGN AFFAIRS***(In Camera)*

263-S11:00 a.m.

*Consideration of the draft report***AGRICULTURE, FISHERIES
AND FORESTRY**

356-S11:00 a.m.

*Examination of all aspects of the marketing of fish in Canada, and all implications thereof***RÉUNIONS DES COMITÉS**

(Sous réserve de modifications)

LE LUNDI 3 JUIN 1985**JEUNESSE (spécial)**

Fredericton, (N.-B.)Toute la journée

*Étude des problèmes et questions auxquels font face les jeunes canadiens âgés de 15 à 24 ans***LE MARDI 4 JUIN 1985****JEUNESSE (spécial)**

Halifax, (N.-É.)Toute la journée

*Étude des problèmes et questions auxquels font face les jeunes Canadiens âgés de 15 à 24 ans***LANGUES OFFICIELLES
(mixte)**308 É.O.9 h. 30
et
11 h.*Rapport annuel 1984 du Commissaire aux langues officielles***AFFAIRES ÉTRANGÈRES***(À huis clos)*

263-S11 h. Chaque récep-

*Étude de l'ébauche du rapport***AGRICULTURE, PÊCHES
ET FORêTS**

356-S11 h.

Étude de la commercialisation du poisson au Canada dans tous ses aspects et répercussions